
   

 

 

Styrelseprotokoll den 2 Maj 2024 
 
 
Plats: Roskildegatan 4A 
Tid: 18:00 
 
Närvarande: Mikael Alexandersson, Iambe Liffner, 
Tove Alsén, Timmy Erita, Carin Ingmarsson. 
Frånvarande: Britt Lindén 

 

1. Mötet öppnas och ordförande hälsade alla välkomna. 

2. Dagordning fastställs 

3. Föregående mötesprotokoll är påskrivet och laddas inom kort upp 

på hemsidan. 

4. Information och meddelanden 

a. Ingen nytt angående helgkurs för nybörjare. Frågan tas upp 

igen till höstterminen.  

5. Cirkelverksamhet 

a. Deltagare 

Måndag eftermiddag 4st 

Måndag kväll  

Tisdag eftermiddag 

Tisdag kväll 8-10st 

Onsdag kväll 8st 

b. Ingen nytt angående helgkurs för nybörjare. Frågan tas upp 

igen till höstterminen. 

6. Ekonomi 

a. Nuläget ser ok ut. Medlemsavgift saknas fortfarande från 10 

medlemmar och material kontinuerligt in, så det förväntas bli 

mer intäkter. 



   

 

 

b. Årsmötesprotokoll ska justeras och skrivas under så det kan 

lämnas in till Länsförsäkringar. 

7. Material och materiel 

a. Inköp av A4 papper kommer att ske 

b. Ej stort behov av inköp i nuläget, utan mer fokus kommer 

läggas på underhåll av verktyg och arbetsbänkar. 

8. Sociala media 

a. Hemsidan har nu en knapp för engelsk översättning. 

b. På Facebook har vi 29 följare. 

c. På Instagram har vi nu 173 följare. 

9. Samarbeten 

a. Inga nya samarbeten med Norrköpings 

Amatörbokbindareförening i nuläget. 

b. Inga nya samarbeten med Nyköpings Amatörbokbindare i 

nuläget.  

c. Inga nya samarbeten med Åtvidabergs Bokbindargille i nuläget. 

d. Besök av Ödeshögs Bokbindare planeras till den 23 Maj 

kl.18:00. Tove ansvarar för fika.  

10. Aktiviteter 2024 

a. Studiebesök 

i. Handpappersbruket i Röttle har kontaktas med förfrågan 

för studiebesök men föreningen har ej fått svar än. 

ii. Carin undersöker möjligheterna för studiebesök på 

Linköpings Stadsbiblioteket för höstterminen. 

iii. Tove och Timmy kontaktar Krogen Amerika för att 

undersöka möjligheten  för studiebesök eller samarbete. 

iv. Fortfarande har man ej fått svar från Länsarkivet i 

Vadstena ang studiebesök. Mikael gör ett nytt försök. 



   

 

 

b. Vårfika 12 maj 17:00- anmälningslista kommer sättas upp. 

c. Två Sommarträffar planeras in, den första den 4e Juli kl.15:00 

och den andra den 1e Augusti kl.15:00. Teman tas beslut på vid 

nästa styrelsemöte. 

11. Övriga punkter 

a. Ingen uppdatering på frågan angående möjligheten att få 

källsorteringskärl från Stångåstaden. 

b. Diplom kommer att skapas för hedersmedlemmarna som 

utsågs vid Årsmötet 2024. 

12. Nästa styrelsemöte planeras till den 8 Juni kl.11:00 

13. Mötet avslutas. 

 

 

 

 

 

 


